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Rada Miejska w Niemczy 
II/2024 Sesja zwyczajna 
 

Protokół nr BR.0002.7.2024 
 
Obrady sesji rozpoczęto dnia 24 maja 2024 o godz. 10:05, a zakończono o godz. 11:27 tego 
samego dnia. 
 
1. Otwarcie sesji. Stwierdzenie kworum. 
Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 10.05, Przewodnicząca obrad Edyta Mielnik powitała 
radnych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Niemczy. Zarządziła elektroniczne 
potwierdzenie obecności radnych na posiedzeniu.  
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  
Wyniki głosowania 
OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 
Wyniki imienne: 
OBECNY (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Przewodnicząca Edyta Mielnik na podstawie listy obecności (załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu) stwierdziła kworum i prawomocność obrad. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca obrad przedstawiła, proponowany w zawiadomieniu Nr BR.0002.7.2024 z 
dnia 15 maja 2024 roku wraz z wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy w Niemczy z dnia 5 
czerwca 2024 roku, porządek obrad sesji nadzwyczajnej (załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu).  
Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza Rafał Pawłowski wniósł o wprowadzenie do porządku 
obrad projektu uchwały nr 35/2024 w sprawie przystąpienia Gminy Niemcza do 
Stowarzyszenia Turystycznego Gmin Gór Sowich. 
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano wniosek w sprawie: 
o wprowadzenie w punkcie 3 porządku obrad kolejnego projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Niemcza do Stowarzyszenia Turystycznego Gmin Gór Sowich (Projekt 
Nr 35/2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Wniosek rozpatrzono pozytywnie i wprowadzono projekt nr 35/2024 uchwały do 
porządku obrad. 
 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał. 
a) w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Niemczy 
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(Projekt Nr 28/2024) 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
odczytała kandydatury radnych do składu osobowego komisji, na podstawie złożonych 
wcześniej pisemnych wniosków radnych: Wiktora Iwaniuka, Bartosza Korneluka, Pawła 
Zapotocznego, którzy wyrazili zgodę na pracę w komisji. Do proponowanego składu komisji 
nie wniesiono uwag. Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Niemczy 
(Projekt Nr 28/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/4/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
 
b) w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 
w Niemczy (Projekt Nr 29/2024); 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
odczytała kandydatury radnych do składu osobowego komisji, na podstawie złożonych 
wcześniej pisemnych wniosków radnych: Alicji Borodajko, Kamili Smęt, Krzysztofa 
Śmigasiewicza, Sabiny Krasnodębskiej oraz Miłosza Wrzesińskiego, którzy wyrazili zgodę na 
prace w komisji. Do proponowanego składu komisji nie wniesiono uwag. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Niemczy (Projekt Nr 29/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/5/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
c) w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej, Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Niemczy (Projekt Nr 30/2024); 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
odczytała kandydatury radnych do składu osobowego komisji na podstawie złożonych 
wcześniej pisemnych wniosków. Radni wyrazili zgodę. Do proponowanego składu komisji w 
osobach: Mateusz Kossakowski, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, Adrian Królczyk, 
Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Paweł Zapotoczny, nie wniesiono uwag. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
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w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej, Infrastruktury Technicznej i 
Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Niemczy (Projekt Nr 30/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/6/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 5  do niniejszego protokołu 
 
d) w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej w Niemczy (Projekt Nr 31/2024); 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
odczytała kandydatury radnych do składu osobowego komisji na podstawie złożonych 
wcześniej pisemnych wniosków radnych. Radni wyrazili zgodę. Do proponowanego składu 
komisji w osobach: Paulina Dziedzic, Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Maria Oleksiak, 
Sabina Krasnodębska, Miłosz Wrzesiński, Zygmunt Wołek, nie wniesiono uwag. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej w Niemczy (Projekt Nr 31/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/7/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 6  do niniejszego protokołu. 
 
e) w sprawie ustalenia przewodniczących poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Niemczy 
w kadencji 2024-2029 (Projekt Nr 32/2024). 
Projekt uchwały omówiła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik, 
odczytała kandydatury radnych na przewodniczących poszczególnych komisji na podstawie 
złożonych wcześniej pisemnych wniosków radnych, którzy wyrazili zgodę na pełnienie 
określonych funkcji. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia przewodniczących poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Niemczy w 
kadencji 2024-2029 (Projekt Nr 32/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
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Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Miłosz Wrzesiński, Paweł Zapotoczny 
PRZECIW (1) 
Zygmunt Wołek 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/8/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 7  do niniejszego protokołu. 
 
f) w sprawie wyboru przedstawiciela do zgromadzenia Związku Gmin Powiatu 
Dzierżoniowskiego "ZGPD-7" (Projekt Nr 33/2024) 
W projekcie uchwały ujęto kandydaturę Radnego Miłosza Wrzesińskiego, który w latach 
ubiegłych reprezentował Gminę Niemcza w strukturach związku. Radny Miłosz Wrzesiński 
poinformował zebranych, że podczas minionej kadencji pracowała w ZGPD7 w Komisji 
Rewizyjnej. Przedstawił radnym rolę związku z zarządzaniu i gospodarce odpadami na 
terenie Powiatu Dzierżoniowskiego. Radni nie mieli pytań. Przewodnicząca obrad zarządziła 
glosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyboru przedstawiciela do zgromadzenia Związku Gmin Powiatu 
Dzierżoniowskiego "ZGPD-7" (Projekt Nr 33/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/9/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 8  do niniejszego protokołu. 
 
g) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza (Projekt nr 
34/2024). 
Projekt uchwały zreferowała Pani Urszula Ślęzak-Markiewicz pracownik ds. kadr. 
Radna Maria Oleksiak poprosiła pracownika o podanie pełnej wysokości kwoty 
wynagrodzenia ze wszystkimi składnikami. Pani Urszula Ślęzak-Markiewicz wskazał, że 
projekt zakłada maksymalną wysokość wynagrodzenia przewidzianą w przepisach prawa tj. 
19.367,10 zł. Przewodnicząca obrad dodała, że wskazane w projekcie kwoty to wielkości 
brutto. Radna Maria Oleksiak zabierając głos w sprawie wskazała na to, że objęcie stanowiska 
Burmistrza jest funkcja niezwykle odpowiedzialną, a wynagrodzenie osoby za pracę w 
powierzonym zakresie jest uregulowane stosownymi zapisami prawa. Radna zwróciła 
szczególną uwagę na to, że na gminie ciąży obowiązek realizacji zadań własnych w zakresie 
polityki finansowej, oświaty, kultury, polityki społecznej. Zadania wykonuje burmistrz, przy 
pomocy pracowników urzędu i innych jednostek organizacyjnych. Radna wyraziła zdanie, że 
wysokość wynagrodzenia ustalana jest nie dla osoby a dla powagi i rangi powierzonych na 
stanowisku burmistrza zadań. Mając na uwadze powyższe radna stwierdziła, że wysokość 
wynagrodzenia została określona prawidłowo. Radni nie mieli więcej pytań. 
Przewodnicząca obrad zarządziła glosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Niemcza (Projekt nr 
34/2024).  
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (14) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Miłosz Wrzesiński, Paweł Zapotoczny 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Zygmunt Wołek 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/10/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
h) w sprawie przystąpienia Gminy Niemcza do Stowarzyszenia Turystycznego Gmin Gór 
Sowich (Projekt Nr 35/2024). 
Główne założenia projektu uchwały omówił Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza Rafał 
Pawłowski. Burmistrz poinformował radnych, że przystąpienie Gminy Niemcza do 
Stowarzyszenia skutkuje obowiązkiem płacenia składek członkowskich w wysokości 1,00 zł 
od jednego mieszkańca Gminy. Liczba mieszkańców Gminy Niemcza na dzień 30 kwietnia 
2024 r. – 5022 osoby. Z uwagi na fakt wstąpienia Gminy Niemcza do Stowarzyszenia  
w połowie roku, wysokość składki członkowskiej w 2024 roku wyniesie 2511 zł, która 
zostanie pokryta z budżetu Gminy. 
Radna Kamila Smęt zapytała czy określona stawka składki członkowskiej będzie płacona 
rocznie czy miesięcznie? Burmistrz poinformował, że to wysokość stawki rocznej. 
Radni nie mieli więcej pytań. Przewodnicząca obrad zarządziła glosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przystąpienia Gminy Niemcza do Stowarzyszenia Turystycznego Gmin Gór 
Sowich (Projekt Nr 35/2024). 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Alicja Borodajko, Elżbieta Cieleban, Paulina Dziedzic, Wiktor Iwaniuk, Bartosz Korneluk, 
Mateusz Kossakowski, Sabina Krasnodębska, Adrian Królczyk, Edyta Mielnik, Maria 
Oleksiak, Kamila Smęt, Krzysztof Śmigasiewicz, Zygmunt Wołek, Miłosz Wrzesiński, Paweł 
Zapotoczny 
Uchwała została podjęta i otrzymała numer II/11/2024 z dnia 24.05.2024 roku i stanowi 
załącznik nr 10  do niniejszego protokołu. 
 
4. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
   Radny Krzysztof Śmigasiewicz złożył interpelację do protokołu o lampy w Rynku oraz 
Królowej Jadwigi? Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza, który poinformował, że trwają 
prace w związku z awarią linii energetycznej w tych lokalizacjach. Radny uznał odpowiedź za 
satysfakcjonującą. 
   Radna Kamila Smęt zapytała o proces inwestycji drogowej w miejscowości Kietlin. 
Odpowiedzi udzielał Zastępca Burmistrza Andrzej Osipowicz, który wskazał na daty 
podpisania umowy na realizację remontu drogi oraz planowany termin zakończenia prac. 
Radna przekazała prośbę mieszkańców, aby wykonawca informował o podejmowanych 
pracach w danym okresie czasu na określonych odcinkach, aby umożliwić mieszkańcom 
swobodny wyjazd z posesji – radna mówiła o odcinku drogi od skrzyżowania do zjazdu w 
drogę w kierunku stawu. Radna zwróciła uwagę na to, że nie ma żadnej informacji na gogle 
maps o remoncie drogi i bardzo dużo aut wjeżdża na przejazd w Wilkowie. Radna poprosiła o 
upublicznienie jakiejś informacji o tym, że ta droga jest nieczynna. Zastępca Burmistrza 
poinformował, że wraz z prezesem spółdzielni został opracowany harmonogram, gdzie dojazd 
będzie zamknięty od najbliższego poniedziałku. Prace remontowe drogi będą prowadzone do 
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stycznia 2025 roku. Radna zapytała o to czy chodniki zostaną naprawione po zakończonym 
remoncie drogi? Zastępca Burmistrza zapewnił, że temat był poruszany na spotkaniu z 
wykonawcą, który zapewnił należyte wykonanie przyjętego do realizacji zakresu prac pod 
kontrolą kierownika nadzoru tej inwestycji. Radna Kamila Smęt zapytała również o datę 
rozpoczęcia budowy świetlicy w Kietlinie. Zastępca Burmistrza poinformował, ż prace 
zostały rozpoczęte, budowę świetlicy w Wilkowie oraz w Kietlinie realizuje ten sam 
wykonawca a prace niebawem się rozpoczną. 
   Radny Zygmunt Wołek zgłosił wniosek mieszkańców ul. Lipowej na uciążliwy brak 
oświetlenia, a rozłożyste korony drzew stanowią dodatkową barierę w okresie zimowym dla 
bezpiecznej widoczności, radny poprosił o interwencje w tym zakresie. Odpowiedzi udzielił 
Zastępca Burmistrza Andrzej Osipowicz który poinformował o tym, że każdy taki wniosek 
jest cenny i będzie przeprowadzony spis miejsc tego rodzaju.  
Przewodnicząca obrad Edyta Mielnik zaproponowała, aby przewodniczący komisji 
resortowych wyznaczyli jakiś termin posiedzenia wyjazdowego m. in. w tym zakresie. 
   Radny Miłosz Wrzesiński zapytał kiedy pociągiem pojedziemy Niemczy do Wrocławia lub 
Dzierżoniowa. Burmistrz Rafał Pawłowski odpowiedział, że prace inwestycyjne są w toku  
a gmina wspiera merytorycznie te działania w miarę możliwości. Natomiast data zakończenia 
inwestycji nie jest znana. 
   Radna Maria Oleksiak zapytała o możliwość zainstalowania progów zwalniających na ul. 
Gumińskiej w Niemczy przy wyjeździe w kierunku Dzierżoniowa i oznakowania. Burmistrz 
Rafał Pawłowski gromadzi wnioski mieszkańców w tym zakresie, poprosił o cierpliwość. 
Każda sprawa traktowana jest poważnie i po przeprowadzeniu analizy i ocenie możliwości 
finansowych gminy zostaną podjęte stosowne kroki. Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w 
Niemczy Elżbieta Szymańska że lustro będzie zamontowane. Natomiast dodatkowe 
oznakowanie będzie sukcesywnie montowane po zakończeniu prac nad koncepcją 
opracowana w ubiegłym roku. 
   Radna Alicja Borodajko poprosiła o wycięcie nadmiernej roślinności przy ulicy 
Gumińskiej, które zasłaniają wyjazd na drogę nr 8. Radna Maria Oleksiak poinformowała, że 
widziała wstępne opracowania kompleksowego oznakowania określonych miejsc na mapie 
Niemczy, dlatego zapytała o to na jakim etapie są i czy są kontynuowane te prace. 
Prezes Elżbieta Szymańska zapewniła, że sprawa zostanie rozpoznana i jeśli będzie taka 
możliwość to zostaną usunięte. 
 
5. Wolne wnioski i zapytania sołtysów. 
  Sołtys Wilkowa Wielkiego Pan Czesław Piotrowski zaprosił radnych na festyn oraz 
poinformował, że składał wraz z Radą Sołecką wnioski o interwencję w sprawie regulacji 
rzeki Ślęzy i dotychczas nie otrzymał odpowiedzi. Burmistrz Rafał Pawłowski zapewnił że 
rozpozna sprawę i sprawdzi temat. Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta 
Mielnik poprosiła sołtysa o ponowienie pism.  
  Sołtys Podlesia Pan Piotr Mielnik zapytał czy będzie zmieniony rozkład autobusów. 
Burmistrz zapewnił, że w czerwcu 2024 będą we wszystkich sołectwach konsultacje z 
mieszkańcami jakie są ich potrzeby, a pierwsze zmiany będą wprowadzone od września 2024 
roku. 
  Sołtys Przerzeczyna-Zdroju Pan Kazimierz Dziadkowiec poprosił o interwencję w sprawie 
studzienki przy drodze nr 8 w zarządzie dróg. Burmistrz zapewnił, że interwencja zostanie 
zgłoszona. 
  Sołtys Ligoty Małej Pani Urszula Cieleban poprosiła o remont wiaty przystankowej przy 
drodze powiatowej na terenie sołectwa, poprosiła również o naprawę oświetlenia i koszenie 
poboczy przy drodze do Ligoty Małej. Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego w Niemczy 
Elżbieta Szymańska poinformowała o rewizji kosztów modernizacji wiaty ponieważ było to 
wcześniej do budżetu zgłaszane, ale w związku z ograniczonymi możliwościami finansowymi 
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gminy nie przeprowadzono naprawy w I półroczu 2024 roku. Prezes omówiła zasady 
utrzymania letniego i wykaszania poboczy dróg powiatowych. Natomiast koszenie pierwsze 
przy drogach gminnych zostało już przeprowadzone, drugie rozpocznie się od najbliższego 
wtorku. 
 
6. Sprawy różne. 
  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik odczytała zaproszenia dla 
Radnych na rodzinne festyny, które będą organizowane w poszczególnych sołectwach w 
najbliższym czasie. Przewodnicząca przypomniała o konieczności złożenia oświadczenia 
majątkowego.  
  Przewodnicząca obrad odczytała wniosek wspólnoty mieszkaniowej o utworzenie miejsc 
parkingowych i naprawę chodnika przy ul. B. Chrobrego w Niemczy, placu zabaw. Wniosek 
wspólnoty skierowany został do Burmistrza, który zapewnił, że problemy przedstawiane 
przez mieszkańców spływają i będziemy się nim przyglądać i rozpatrywać na bieżąco. 
  Radna Maria Oleksiak zapytała na jakiej podstawie Radna Edyta Mielnik stwierdziła, że w 
urzędzie brakuje dokumentów? Radna Edyta Mielnik przekazała informację, że jest po 
rozmowie z Panami Burmistrzami, którzy są m. in. w trakcie odtwarzania materiałów do 
sporządzenia raportu o stanie gminy za 2023 rok, który powinien być sporządzony do dnia 31 
maja 2024 roku. 
  Radna Alicja Borodajko zapytała o to kiedy zostaną naprawione ubytki w drodze gminnej. 
Prezes zapewniła, że rozpozna sprawę. 
  Radna Kamila Smęt poprosiła o wspólny kalendarz imprez w sołectwach. Burmistrz 
zapewnił, że podejmie rozmowy w tym temacie podczas najbliższego spotkania w 
sołectwach. 
 
7. Zamknięcie sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Niemczy Edyta Mielnik wobec wyczerpania porządku 
obrad o godz. 11:27 zamknęła posiedzenie II/2024 sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  
w Niemczy. 
Nagranie z sesji znajduje się pod adresem: https://youtu.be/FOAwS9sx2ck. 
Raport zbiorczy imiennego głosowania radnych podczas II/2024 sesji nadzwyczajnej Rady 
Miejskiej w Niemczy z dnia 24 maja 2024 roku stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Przewodnicząca 
 Rady Miejskiej w Niemczy 

 
   (-) Edyta Mielnik 

 
 
 
 
  
 
 
 
 
Sporządziła Agnieszka Borowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


